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Adam  Gawęda  –  ekspert  w  zakresie  polityki  surowcowej  i
energetycznej, były sekretarz stanu w Ministerstwie Aktywów
Państwowych odnosi się do problemu restrukturyzacji polskiego
górnictwa. Wskazuje, że ostatnie spotkanie wicepremiera Sasina
ze związkowcami było ważnym początkiem dialogu w tej sprawie.
Stwierdza,  że  trzeba  określić  zapotrzebowanie  energetyczne
Polski na kilka następnych dekad. Potrzeba nowych, czystych
elektrowni  węglowych.  Były  sekretarz  stanu  w  Ministerstwie
Aktywów Państwowych mówi o zachęcaniu Polskiej Grupy Górniczej
do  dobrych  rozwiązań.  Wskazuje  na  potrzebę  przyjęcia
mierników,  które  pozwolą  na  ocenę  poszczególnych  kopalń.
Zauważa,  że  obecnie  są  załogi,  w  których  znaczna  część
górników  jest  na  kwarantannie.  Nasz  gość  odnosi  się  do
problemu  kupowania  przez  spółki  Skarbu  Państwa  rosyjskiego
węgla. Wskazuje, że obecnie ważnym zadaniem jest utrzymanie
płynności.
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